
Když jsem v červencovém vy-
dání Zpravodaje přála hodně 
sluníčka tak jsem ještě netušila, 
jak letošní léto bude pěkně „hor-
ké“ a to nepočítám naši politic-
kou scénu. Velmi teplé dny vystří-
daly i přívalové deště. Když jsme 
v červnu organizovali sbírku pro 
obec Křešice, tak si většina z nás 
řekla, že je to hrozné, když je 
dům zaplavený, ale nikdo z nás 
to nezažil na vlastní kůži. Tuto 
nemilou možnost měly některé 
domácnosti večer 29. červen-
ce, když přívalový déšť způsobil 
zatopení několika sklepů v rodin-
ných domech. Výjezdová jednot-
ka obce čerpala vodu ve třech rodinných domech, ostatní se snažili pomoc vlastními silami do pozdních 
nočních hodin. Další dny pak věnovali úklidu.

O problematice kvality vody od 30. července do 9. srpna 2013 jsem Vás všechny informovala dopisem, 
kdy jsem popsala situaci. V dopise jsem žádala pro lepší předávání informací Vám občanům, abyste vyu-
žili možnosti zasílání SMS nebo novinek z obecního úřadu na e-mail. Bohužel se zaregistrovali pro příjem 
SMS zpráv jen 2 občané. 

Do programu zasedání zastupitelstva obce, které se konalo 28. srpna 2013 jsem zařadila bod, který 
se věnoval informaci od zástupců Severočeských vodovodů a kanalizací, a.s. ke kvalitě pitné vody v obci. 
Přijel ředitel závodu Liberec, vedoucí laboratoře a tisková mluvčí. Očekávala jsem plnou víceúčelovou bu-
dovu občanů, kteří budou mít dotazy na zástupce SčVk, a.s. Očekávala jsem, že pokud téma kvality vody 
bylo tak veřejně diskutované mezi občany např. i na diskusním fóru, že bude Váš zájem se přímo zeptat 
zástupců dodavatele pitné vody proč se tak stalo, jaké kroky učinili pro nápravu věci atd. Ale zájem mělo 
pouze šest místních občanů a jeden občan z Pěnčína!!! Mohu si jen položit otázku proč najednou takový 
nezájem, když před necelým měsícem se každý o tuto problematiku zajímal. Všichni měli jedinečnou mož-
nost dostat informace od nejpovolanějších osob ze SčVk, a.s., ale nevyužil ji skoro nikdo! 

Druhou polovinu srpna se v naší obci konal 24. ročník Sychrovské-
ho poháru a volejbalový turnaj pořádaný TJ Sokol Radimovice. Kdo 
měl možnost přijít a podpořit místní organizátory, tak si jistě kulturně-
-sportovní akce užil.

Přeji Vám krásné babí léto a těším se na setkání na Drakiádě či pod-
zimním výletu.

Dagmar Šrytrová, starostka
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Obecní úřad informuje
Dne 28.8.2013 se konalo 5.zasedání 
zastupitelstva obce. 

Informace od zástupců Informace od zástupců 
Severočeských vodovodů Severočeských vodovodů 
a kanalizací, a.s. ke kvalitě vody a kanalizací, a.s. ke kvalitě vody 
v obciv obci
Starostka obce zrekapitulovala stav 
kvality vody v obci v období od 29.7. 
do 9.8.2013 a předala slovo zástup-
cům SčVk, a.s., Liberec (Ing. Blažek 
– ředitel závodu Liberec, Ing. Kardia-
nová – ředitelka komunikace a marke-
tingu, Ing. Svátková – vedoucí střediska 
laboratoří Liberec).

Ing. KardianováIng. Kardianová
Omluvila se jménem společnosti SčVk, 
a.s. za situaci, která se stala v Radimo-
vicích.
Nabídla občanům možnost zasílání 
zdarma SMS – informace od SčVk
Při prvním oznámení o zákalu vody 
bylo přistoupeno k odkalování vodo-
vodního řadu

Ing. BlažekIng. Blažek
Omluvil se za nepříjemnou situa-
ci a zároveň zdůraznil, že SčVk, a.s. 
udělá vše proto, aby se situace již ni-
kdy neopakovala
Při každém zákalu vody se neodebírají 
vzorky vody
Zdroj vody Radimovice, který způsobil 
kontaminaci vody byl odstaven z pro-
vozu

Ing. SvátkováIng. Svátková
Dne 5.8.2013 byly odebrány vzorky 
vody. Nejrychleji vyhodnocené vzorky 
jsou po 18 hodinách. Dne 6.8. 2013 
dopoledne bylo potvrzeno podezření 
na kontaminaci vody a vyhlášena mi-
mořádná situace. Nejdelší test vzorku 
vody trvá 3 dny.
Vysvětlila jaké ukazatele laboratoř vy-
šetřuje a jaké výsledky vzorků vody 
byly u č.p. 86
Na žádost provede SčVk, a.s. kontrolu 
vody v domácnosti
V současné době je voda plně vyhovu-
jící, pitná. SčVk, a.s. provádí i nadále 
kontroly. Vodovod je monitorován.

paní Marta Bělonožníkovápaní Marta Bělonožníková
Dne 30.7.2013 tekla špinavá vody, 
po dvou dnech se zdálo, že je voda 
pitná, nebyla. Proč nebylo řečeno, že 
se voda nesmí pít. Nedostatek infor-
mací.

Ing. BlažekIng. Blažek
Testy vody se 30.7. nedělaly. Voda se 
odkalila, testy se dělají po závažnější 
situaci.

Mgr. ŠrytrováMgr. Šrytrová
Obec každou novou informaci oka-
mžitě zveřejňovala na www stránkách 
obce, místním rozhlasem, plakátova-
cích plochách. Ještě před ofi ciálním 
zákazem používání vody, dne 4.8. 
oznámila na www obce o možnosti 
znečištění vody a doporučení jejího ne-
používání pro pití.

paní Hana Hanušovápaní Hana Hanušová
Proč se neudělaly vzorky vody již 
30.7.2013, proč občany nikdo nein-
formoval. Kdo zodpovídá za kvalitu 
vody. Technici přeci museli vidět stav 
vody.

pan Ladislav Dvořákpan Ladislav Dvořák
Opatření se měla udělat dříve. Upo-
zornil na ochranná pásma vody. Jak 
a co se dostalo do vody? Syn se spr-
choval a tekla na něho špinavá voda.

Ing. BlažekIng. Blažek
Zdroj vody Radimovice byl zapojen 
13.6. z důvodu větší spotřeby vody 
v létě v obci. SčVk, a.s. neví příčinu 
znečištění. V případě zvýšené spotře-
by vody, bude voda dovážena z Hod-
kovic nad Mohelkou.

Zastupitel Ladislav DvořákZastupitel Ladislav Dvořák
Za co se SčVk., a.s. omlouvá? Ze spr-
chy 30.7. tekla žlutohnědá voda. Zá-
kal nebyl standartní.

Ing. BlažekIng. Blažek
SčVk, a.s. se omlouvá za nestandardní 
situaci, za vyhlášení mimořádné situa-
ce, že voda není pitná.

paní Marta Bělonožníkovápaní Marta Bělonožníková
Je voda pitná? Byla cítit chlorem 
po zrušení mimořádné situace.

Ing. SvátkováIng. Svátková
Ano, voda je pitná, bylo možné za-
znamenat vyšší koncentraci v předních 
částech vodovodu, aby se chlor dostal 
až do koncových zařízení.

Ing. Aleš ŠrytrIng. Aleš Šrytr
Kam se šel podívat technik, že je vo-
da rezavá.
SMS služba – informace jsou zaslány 
pozdě
Nedostal odpověď od SčVk, a.s.na e-
-mailový dotaz 
Zda SčVk, a.s. plánuje rekonstrukci vo-
dovodního řadu v obci
Hostinec Konrád a Zámecká restaura-
ce měla dobrou vodu, ostatní ne, jaký 
je důvod

Ing. KardianováIng. Kardianová
Plánované odstávky vody jsou hlášeny 
15 dní předem. 
Odpověď na e-mailový dotaz podepi-
sovala, prověří, kde se odpověď ztra-
tila

Ing. BlažekIng. Blažek
Vodovody, které obdrží 500 bodů 
jsou zařazeny k rekonstrukci. Hodnotí 
se stáří, poruchy, tlakové poměry atd. 
Hodnocení provádí SVS.
Požádal Ing. Šrytra, aby dotazy zaslal 
e-mailem, aby zjistil přesné informace 
a mohl konkrétně odpovědět

Ing. SvátkováIng. Svátková
Obec Radimovice je primárně napo-
jena z oblastního vodovodu Liberec. 
Hostinec Konrád a Zámecká restau-
race jsou přímo napojeny na tento vo-
dovod, proto u nich nebyla vyhlášena 
mimořádná situace

Pan Libor Stejskal (obec Pěnčín)Pan Libor Stejskal (obec Pěnčín)
Poděkoval za svolání jednání
Nikoho nenapadlo zkontrolovat vodu 
po přívalovém dešti
Týden pili vodu v dobré víře, že pijí 
kvalitní vodu
Co SčVk, a.s. udělal, aby se tato mi-
mořádná situace nestala a co udělá, 
aby se do budoucna nestala

Ing. KardianováIng. Kardianová
SčVk, a.s. jako dodavatel vody může 
vyhlásit vodu za nepitnou až na zákla-
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dě rozborů vody, ani nedoporučení 
o špatné vodě se nemůže vyhlásit bez 
rozborů.
Na základě zdejší situace bylo dohod-
nutou s Krajskou hygienickou stanicí, že 
SčVk, a.s. může vyhlásit předběžné 
opatření. Zakázat používání vody pro 
pití může až po schválení hygienickou 
stanicí. Krajská hygienická stanice situ-
aci v Radimovicích sledovala.

Ing. BlažekIng. Blažek
Po zjištění výsledků vzorků byla vyhlá-
šena mimořádná situace.
Odběratelům bude poskytnuta sleva, 
nyní se řeší jakým způsobem

Ing. SvátkováIng. Svátková
Kontroly vody (odběry) se provádí 
u kohoutku. Pokud se objeví problém, 
odběr se opakuje

Zastupitel Ladislav DvořákZastupitel Ladislav Dvořák
Kontaktoval SčVk, a.s., že má špatnou 
vodu. Žádný technik je doma nenavští-
vil, aby se podíval jaká voda u nich te-
če. Nezná výsledek odběru vody.

Ing. BlažekIng. Blažek
Návrh na setkání v 09/2014, tak aby 
bylo možné zhodnotit zlepšení vztahu 
odběratel x dodavatel a kvalitu do-
dávané vody během ročního období. 
Uděláme vše proto,a by se situace ne-
opakovala a odběratel byl spokojen.

Mgr. ŠrytrováMgr. Šrytrová
Ukončila diskuzi k tomuto bodu s tím, 
že situaci SčVk., a.s. v týdnu od 29.7. 
do 4.8.2013 podcenily, po vyhlášení 
mimořádné situace se situace zlepšila. 
Obec byla od SčVk, a.s. informována. 
Z této situace jsme se všichni poučili, 
i když to bylo pro mnohé psychicky 
náročné.

Ing. LesákováIng. Lesáková
Kdo bude hradit fi nanční odškodnění 
poškozených v nemocnici

Ing. KardianováIng. Kardianová
Není podklad od zdravotníků, že paci-
enti byli hospitalizováni z důvodu požití 
závadné vody. Odškodnit může SčVk, 
a.s. jen na základě písemného potvr-
zení lékaře, že onemocnění resp. hos-
pitalizace v nemocnici bylo způsobeno 
požitím závadné vody.

Změna rozpočtu – rozpočtové Změna rozpočtu – rozpočtové 
opatření č. 5/2013opatření č. 5/2013

 Usnesení č. 36/2013
Zastupitelstvo obce po projednání 
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opat-
ření č. 5/2013, dle důvodové zprávy
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo při-
jato.
Projektová dokumentace - chodník

Starostka obce navrhla vypsat Starostka obce navrhla vypsat 
výběrové řízení na projektanta, výběrové řízení na projektanta, 
který zpracuje další etapu který zpracuje další etapu 
projektové dokumentace projektové dokumentace 
na výstavbu chodníku v úseku na výstavbu chodníku v úseku 
od návse k č.p. 99.od návse k č.p. 99.

 Usnesení č. 37/2013
Zastupitelstvo obce po projednání 
s c h v a l u j e
vypsat výzvu k předkládání nabídek 
na zakázku malého rozsahu „Projek-
tová dokumentace – chodník v obci 
Radimovice III“
j m e n u j e 
komisi pro otevírání nabídek na veřej-
nou zakázku malého rozsahu „Pro-
jektová dokumentace – chodník v obci 
Radimovice III“ ve složení: Mgr. Dag-
mar Šrytrová, Alena Rejhová, Ing. Ka-
teřina Lesáková, Ladislav Dvořák, 
Ing. Lukáš Holeček, Tomáš Rulec, Ha-
na Brožová
hodnotící komisi pro hodnocení na-
bídek na veřejnou zakázku malého 
rozsahu „Projektová dokumentace – 
chodník v obci Radimovice III“ ve slo-
žení:
Mgr. Dagmar Šrytrová
Náhradník: Ing. Aleš Šrytr
Alena Rejhová
Náhradník: Ing. Karel Bílek
Ing. Kateřina Lesáková
Náhradník: Miloslav Bělonožník
Ladislav Dvořák
Náhradník: Ladislav Dvořák st.
Tomáš Rulec
Náhradník: Jaroslav Čepelík
Hana Brožová
Náhradník: Zdeňka Hanušová

Ing. Lukáš Holeček
Náhradník: Ing. Václav Holeček
a  u k l á d á
starostce obce podat žádost o dotaci 
do Dotačního fondu LK, podprogram 
č. 6.3 – podpora projektové přípravy.
T: do 23.9.2013
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo při-
jato.
Koupě pozemku p.č. 1056 v k.ú. Radi-
movice u Sychrova

Starostka obce seznámila přítomné Starostka obce seznámila přítomné 
s návrhem vlastníků pozemku p.č. s návrhem vlastníků pozemku p.č. 
1056 o výměře 4122 m1056 o výměře 4122 m2 2 v k.ú. v k.ú. 
Radimovice u Sychrova prodat Radimovice u Sychrova prodat 
tento pozemek obci Radimovice. tento pozemek obci Radimovice. 

 Usnesení č. 38/2013
Zastupitelstvo obce po projednání 
u k l á d á
starostce obce jednat s vlastníky po-
zemku p.č. 1056 v k.ú. Radimovice 
u Sychrova o snížení kupní ceny na ce-
nu odpovídající skutečnému využití po-
zemku, případně společné investici.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení bylo při-
jato.

DiskuzeDiskuze

Mgr. Šrytrová Mgr. Šrytrová 
velkoobjemový kontejner bude při-
staven na návsi 2.9.2013 od 16,30-
17,30 hodin. Zároveň bude probíhat 
brigáda na úklid veřejného prostranství 
po pouti.

Ladislav DvořákLadislav Dvořák
termín Drakiády – 28.9.2013 
od 15.00 hodin. Sraz nad tunelem.
podzimní výlet – 5.10.2013. Trasa bu-
de upřesněna na pozvánce.
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SDH Radimovice je znám svým 
dlouholetým pořadatelstvím sou-
těže v požárním útoku „Sychrov-
ský pohár“. Soutěž v minulosti by-
la zařazena do seriálu Velká cena 
SH ČMS a následně Extraliga ČR 
v PÚ. Po více jak desetileté odml-
ce jí bylo v letošním roce svěře-
no pořadatelství soutěže zařaze-
né do Extraligy. Několika měsíční 
přípravy – vybudování tartanové-
ho prostoru od startu do prostoru 

kolem základny, renovace resp. 
základny, kádě, terčů, úprava 
terénu a zázemí pro diváky tak, 
aby  Sychrovský pohár byl pres-
tižním závodem seriálu Extraligy 
ČR v PÚ  zhatila technická zá-
vada na čidlech sklopných terčů 
(odeběhnuto 8 družstev mužů). 
Po výměně čidla na pravém terči 
bylo rozhodnuto vyměnit celý sys-
tém a nahradit mechanickým sní-
mání obou terčů (za magnetické). 

Tato úprava si vyžádala téměř 
hodinové zpoždění, ve spojení 
s řešením protestu družstva, kte-
ré dle verdiktu rozhodčích nedo-
drželo přípravný čas, bylo nutné 
závod přerušit na 80 minut.  Dí-
ky velmi pěknému letnímu poča-
sí, bohatému občerstvení a atrak-
tivnosti prostředí a skutečnosti, že 
se jednalo o sobotní závod mnozí 
závodníci a diváci nemilé zdrže-
ní přijali bez větší nevole. Nikomu 

Sychrovský pohár, letos již po čtyřiadvacáté
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nepřeji, aby se jako pořadatel do-
stal do této pozice. Po opravě ter-
čů se celý závod po 13.00 hodině 
rozjel celý znovu. Díky rychlému 
spádu závodu, minimální časové 
pauze mezi kategoriemi a rychlé-
mu vyhlášením byl konec závodu 
posunut pouze o 30 minut oproti 
původnímu plánu.

Soutěžící ocenili unikátní medai-
le, které byly ve stylu loga extra-
ligy a jejich hmotnost připomínala 
pravé kovy (zlato, stříbro, bronz). 
Dle reakcí soutěžících a diváků 
velmi dobře připravený závod, 
atraktivní velkoplošná obrazovka 
(5x4m), reprezentativní propaga-
ce sponzorů a technické zázemí 
pomohlo vylepšit reputaci soutěže.

Nastavení terčů dle dodané-
ho přípravku způsobilo, že ne-
byl překonán v kategorii mužů 
ani žen rekord tratě, určitě k to-
mu přispěla i skutečnost že mno-
ho z favoritů závod pokazilo ne-
bo nedokončilo. Z vítězství  se tak 
radovala překvapivě Libuň (JC) 
časem 17,03s, druhé místo obsa-
dil okresní soused Jinolice (17,07s) 
a třetí příčku vybojovali Pšánky 
(17,11s). Nevcehle pak brali až 4. 
místo, školácká chyba jednoho ze 
závodníků, který brzdil u základ-
ny patami a nevyužil tak hřeby 
na tretrách stála Lavičky přední 
místa. Nejrychlejší sestřik předvedl 
Plumlov na pravém terči 16,34s. 
U žen byla situace obdobná, je-

den favorit za druhým chybo-
val, snad největší smůla potkala 
na nezapojeném rozdělovači Ra-
díkov (PR). První místo si odvez-
lo družstvo Dvorce (TA) 17,80s, 
druhé Libuň (17,87s) a největší 
překvapení třetí místo SDH Břehy 
(18,27s). Nejrychlejší proudařka 
(16,43s -pravý terč) je z Vítěněv-
se. Prostřik na levém terči odsunul 
celé družstvo na čtvrtou příčku. 
Letošní ročník prokletím na techni-
ce pokračoval i po závodech, kdy 
záznam ze závodu nebylo mož-
né sledovat na FIRETV, oprava si 
vyžádala čas až do pondělního 
odpoledne.

Ing. Aleš Šrytr,

starosta SDH Radimovice
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28. září od 15.00 hodin – Drakiáda na kopci nad tunelem spojená 
s opékáním vuřtů

5. října v 9.06 hodin z nádraží Sychrov – podzimní výlet v délce 
15 km. Trasa: Příšovice – Všeň - Kacanovy-Valdštejn-Turnov. Oběd 
v Hotelu Králíček. Potvrďte účast u Ládi Dvořáka nebo Hanky Bro-
žové.

Kalendář kulturních akcí 


